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Országos Állatorvos 
Nap 2014 – VIII. 
Praxismenedzsment 
Konferencia
Az első lépés egy újra összetartó 
és összetartozó magyar állatorvos-
társadalom megvalósítására

2014. november 22-én 9 órakor, a SZIE ÁOTK Aulájában 
kezdetét vette az idei esztendő legnagyszerűbb állatorvos 
ünnepe, hiszen a Magyar Országos Állatorvos Egyesület 
(MOÁÉ), hagyományaihoz híven, minden évben megren-
dezi az Országos Állatorvos Napot. Ez alkalommal a ren-
dezvény az Alpha Befektetési Holding Zrt. által szervezett 
VIII. Praxismenedzsment Konferenciával együtt került 
megrendezésre. Ünnepi szónokként köszönthettük FAZE-
KAS SÁNDOR földművelésügyi minisztert, az elnökségben 
helyet foglaló SÓTONYI PÉTERt, a Magyar Országos Állator-
vos Egyesület elnökét, karunk dékánját, MÓRÉ ATTILÁt, az 
Alpha Befektetési Holding Zrt. elnökét, GÁLFI PÉTERt, az 
MTA Állatorvos-tudományi Bizottság elnökét és GÖNCZI 
GÁBORt, a Magyar Állatorvosi Kamara elnökét. 

SÓTONYI PÉTER elnök úr a köszöntőjét egy szomorú hír 
bejelentésével kezdte: november 16-án, 89 éves korában 
elhunyt KARASSZON DÉNES c. egyetemi tanár, az orvos-
történeti társaság elnöke, az állatorvosképzés törté-
netének legjobb ismerője. Egyperces néma felállással 
tisztelegtünk emléke előtt. 

SÓTONYI PÉTERt egy évvel ezelőtt választották a Ma-
gyar Országos Állatorvos Egyesület elnökévé. Beszé-
dében elmondta: már akkor megfogalmazódott benne 
az egyesület megújításának terve, az a törekvés, hogy 
az egyesületet minden kolléga a magáénak érezze, és 
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hivatásunk ünnepein nagy számban és büszkén vegyünk 
részt. A mai nap újra ilyen ünnep – folytatta –, hiszen a 
Hatósági Állategészségügyi Szolgálat, a Magyar Tudo-
mányos Akadémia Állatorvos-tudományi Bizottsága, az 
Állatorvosi Kamara, az Alpha Holding Zrt. és természete-
sen a karunk a Magyar Országos Állatorvosi Egyesülettel 
közösen, a magyar tudomány hónapjában, kapcsolódva 
a magyar tudomány ünnepéhez, közösen rendezte meg 
a 2014. évi Országos Állatorvos Napot.

MÓRÉ ATTILA köszöntőjében elmondta: nagy várakozással 
néz a „kettős nap” elé, és számára nagyon fontos, hogy a 
szakma színe-java képviseltesse magát mind a délelőtti 
programon, mind az azt követő Praxismenedzsment 
Konferencián. 

GÖNCZI GÁBOR is az újjászervezést, a hagyományok ápo-
lását, a jövő építését sürgette, külön köszönetét fejezte 
ki miniszter úrnak az új kamarai törvény létrejöttéhez 
nyújtott támogatásáért, és megerősítette, hogy mind 
az új törvényre, mind a Magyar Állatorvosi Kamarára 
lehet számítani ebben a munkában.

FAZEKAS SÁNDOR személyében hosszú évek óta most 
először látogatott el a magyar állatorvoslás legnagyobb 
ünnepére a szakterületet felügyelő miniszter, aki ün-
nepi szónoklatát, „Az állategészségügy, állattenyésztés 
aktuális helyzete” címmel tartotta. SZÉCHENYI ISTVÁN majd 
kétszáz évvel ezelőtti szavait idézte: „A múlt elesett 
hatalmunkból, a jövendőnek urai vagyunk.” Ezt fogal-
mazta meg iránymutatásként a legnagyobb magyar, 
amikor az ország gazdaságának józan korszerűsítését 
sürgette. Mezőgazdaságunk ma is átalakulóban van. 
Az elmúlt néhány évben új korszak kezdődött a tel-
jes élelmiszerlánc szakmai igazgatásában is. 2012-ben 
létrejött a Nemzeti Élelmiszerlánc-biztonsági Hivatal 
(NÉBIH), amelynek legkorábbi elődje a tavaly 125 éves 
Magyar Állategészségügyi Szolgálat volt. Az állator-
vos-szakma által megkezdett, társadalmi szempontból 
is kulcsfontosságú munka, az élelmiszerlánc felügyelete 
az idők során sokat változott. A múltban a járványos 
betegségek elleni küzdelem volt a fő feladat, mára ez 
kibővült a biztonságos élelmiszerek előállításában való 
részvétellel és ezek ellenőrzésével. Az Országgyűlés 
tavaly elfogadta hazánk első Élelmiszerlánc-biztonsági 
Stratégiáját. A minisztériumunk és a NÉBIH által széles 
szakmai és társadalmi egyeztetéssel kidolgozott terv a 
2013–2022 időszakban új, korszerű alapokra helyezi az 
élelmiszerlánc-biztonságért felelős szereplők viszonyát. 

A következő évtized meghatározó lesz abban, hogy 
a folyamatosan élesedő versenyben sikerül-e meg-
találni a helyét a magyar tenyészállat-előállítóknak, 
ill. meg tudjuk-e őrizni tenyésztési szuverenitásunkat. 
Mekkora arányban tudjuk biztosítani az árutermelést 
saját nemesítésű tenyészállatokkal; és el tudjuk-e látni 
a lakosságot, valamint a külpiacokat minőségi magyar 
állati termékekkel? Milyen eszközökre, ill. elért eredmé-
nyekre támaszkodhatunk? Mindenekelőtt kiemelendő, 
hogy miközben az EU Közös Agrárpolitikára fordított 
költségvetése 11%-kal csökkent, addig hazánk közel 
20%-kal, 1,9 milliárd euróval többet kap a közösség 
forrásaiból agrár- és vidékfejlesztésre, mint 2007 és 
2013 között: összesen 12,3 milliárd eurót. Ez azt jelenti, 
hogy a következő hét esztendőben 500 milliárd forinttal 
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többet fordíthatunk vidékfejlesztésre, agrártámogatásra.
A program keretében 212 milliárd forint új forrás – 

amelyből 180 milliárd forint nemzeti támogatás – kizá-
rólag az állattenyésztési ágazatok többlettámogatására 
fordítható (tej, húshasznú szarvasmarha, sertés, baromfi , 
juh). A hangsúly itt azon van, hogy ez a keret valóban 
plusztámogatást jelent az állattenyésztési ágazatnak 
az eddig nyújtott nemzeti támogatásokhoz képest. 
A keretösszeg 6 éven át nyújt majd hathatós segítséget 
az állatállomány további növeléséhez, hiszen a növe-
kedési tendenciát minden fontos állatfaj esetében már 
most is tapasztalhatjuk.

SÓTONYI PÉTER elnök úr ezt követően tartotta meg 
előadását „A Magyar Országos Állatorvos Egyesület újjá-
szervezése” címmel. Előadását VARGA FERENCZ 1878-ban a 
Veterinarius első évfolyama első számában – a Magyar 
Állatorvosok Lapja jogelődjében – megjelent írásából 
idézve kezdte: „…mi lesz belőlünk magyar állatorvo-
sokból? Mert mig a hazában alig 40–50 tagot számlá-
ló egymáshoz rokon foglalkozásu egyének szakmájuk 
művelése végett egyletté alakulnak, addig a sok száz 
tagot számláló magyar állatorvosokat szétszórja vég-
zetük a szélrózsa minden irányában annélkül, hogy az 
összetartozás jótékony tudatának még csak reményét 
is magukkal vihetnék.” Majd CZIKE FERENCZ állatorvosnak, 
szintén 1878-ban a Veterinariusban megjelent gondo-
lataival folytatta: „…tegyük félre, tisztelt kartársak, a 
közönyösséget; tömörüljünk egyletté, hogy így együtt 
küzdjük ki magunknak azon tért, melyet szaktudomá-
nyunkkal elfoglalni a társadalomban hivatva vagyunk. ”

Ezután a HUTYRA FERENC által a MOÁE részére 1905-ben 
megfogalmazott, ma is aktuális célokat idézte fel, mint 
amelyeket végre meg kell valósítanunk: „…az Állatorvosi 
kar erkölcsi, anyagi és társadalmi érdekeit minden irány-
ban védeni és lehetőség szerint fejleszteni, valamint 
támogatni és elősegíteni minden olyan törekvést, mely 
az állatorvos-tudomány és a vele kapcsolatos tudo-

mányszakok mívelését, a szakismeretek terjesztését és 
az állategészségügyi rendészet fejlesztését czélozza.”

A MOÁE ismét az egész állatorvosi „kar” érdekét képvi-
selő egyesület lesz. Az új működési formát megtestesítő, 
szakmai ernyőszervezet helyreállításával valamennyi 
magyarországi állatorvost egy „karba” szervezi. Az egye-
sület kiemelt feladata az állatorvosi hivatás társadalmi 
megismertetése és elismertetése, az állategészségügy, 
az állatvédelem és az élelmiszerlánc-biztonság hazai 
működése iránti állampolgári bizalom megerősítése.

Az új MOÁE tagja lesz alanyi jogon – tagdíjfi zetési 
kötelezettség nélkül – minden magyar állatorvos, az 
állatorvosi intézmények, tagozatok, társaságok, szakmai 
egyesületek mindaddig, míg tagságukra méltatlanná 
nem válnak, vagy arról önként le nem mondanak.

Elnök úr tájékoztatta a hallgatóságot, hogy a feladatok 
ellátására három bizottságot (stratégiai, kommunikációs 
és gazdasági) állított fel. E bizottságok révén rövidesen 
rendezzük belső viszonyainkat, meghatározzuk közösen 
vállalható jelképeinket (kitűző, állatorvos igazolvány, 
honlap), elkészítjük az állatorvosok név- és címjegyzékét, 
és újra állatorvos-közösségi rendezvényeket szervezünk. 
Így az őszi Országos Állatorvos-Agrár Sportnap és Családi 
Hétvége után 2015. február 14-én a Hotel Interconti-
nentálban újra megrendezzük az Országos Állatorvos 
Bált. Végezetül megemlékezett közös gyökerünkről, a 
227 éves Egyetemről.

NAGY BÉLA akadémikus, az MTA Állatorvos-tudományi 
Bizottságának leköszönő elnöke „Élet és tudomány az 
MTA Állatorvos-tudományi Bizottságában” címmel tar-
totta meg előadását. Történeti áttekintéssel kezdett: 
először az MTA és az Állatorvos-tudomány azon koráról 
beszélt, amikor a tervutasítások idejében erős bizottsá-
gok jellemezték a testületet, majd az 1990-es és 2000-
es évek időszakáról, amelyet az akadémiai törvény és a 
Köztestület fogalmakkal lehet jellemezni. Bár a tudo-
mányos bizottságoknak ebben az időszakban szűkített 
volt a szerepe, az Állatorvos-tudományi Bizottság (ÁoB) 
ekkor is készített több elaborátumot. A jelen állapotra a 
bizottsági elaborátumok (pl. A PRRS-mentesítés eddigi 
tudományos és gyakorlati eredményei [2014]) jelentős 
száma, az intézményi és az állategészségügyi szolgálati 
változások a jellemzők. Az előadó részletesen bemutatta 
az Akadémiai Beszámolók rendszeres kontroll-, érték-
mérő és tájékoztató szerepét. Örömmel számolt be az 
Akadémiai Állatorvos-tudományi Napokról mint ünnepi 
rendezvényekről (2010, 2011, 2012). 

BOGNÁR LAJOS országos főállatorvos „Magyarország ál-
lategészségügyi státuszának változása az elmúlt években” 
címmel tartott előadást. Hazánk több állatbetegség te-
kintetében is jelentős eredményeket ért el az elmúlt évti-
zedek állat-egészségügyi munkájának köszönhetően. Az 
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elért eredményeket mentes státusz vagy elhanyagolható 
kockázatú besorolás odaítélésével az Európai Bizottság, 
ill. az Állategészségügyi Világszervezet (OIE) hivatalo-
san elismeri. Az ország kedvezőbb besorolása pozitív 
gazdasági hatással járhat, mivel azt más tagállamok, 
valamint harmadik országok is elismerik. Ezáltal megnö-
vekednek az érintett állatfajok és termékek esetében az 
exportlehetőségek. Az állategészségügyi helyzet javu-
lása tehát rövid és hosszú távon is a magyar állattartás 
helyzetét javítja. A főállatorvos ezután beszámolt a szar-
vasmarha-gümőkór, az Aujeszky-féle betegség, a bru-
cellózis az afrikai lópestis, a kiskérődzők pestise, a BSE, 
a klasszikus sertéspestis, a PRRS, a Bluetongue, az afri-
kai sertéspestis, a magas patogenitású madárinfl uenza 
és a ragadós száj- és körömfájás nemzetközi járvány-
helyzetről, ill. a hazánkat érintő mentességi, fertőzött-
ségi viszonyokról.

Az előadásokat követően a 2014. évi MOÁE-díjak át-
adására került sor.

A Hutyra Emlékérmet a MOÁÉ 2014-ben több évtizedes 
tudományos és szakmai munkájáért DRÁCS-MÁTÉ MAG-
DOLNA professzor asszonynak és TÓTH JÓZSEF professzor 
úrnak ítélte oda. 

A Takács János Emlékérmet a MOÁÉ választmánya – eb-
ben az évben először titkos szavazással – KOVÁCS SÁNDOR 
c. egyetemi docensnek ítélte. Az emlékérmet az élelmi-
szer-higiénia, élelmiszer-biztonság, állat egészségügyi 
szolgálat területén kifejtett több évtizedes munkája 
elismerésül adományozza az Egyesület az arra érdemes 
kollégának.

A 2014. évi Szent-Iványi Ifjúsági Díjra JAKAB CSABA egye-
temi adjunktust érdemesítették. A díjat a tudományos 
kutatásban végzett munkája elismeréséül kaphatja meg 
az arra érdemes fi atal kolléga. A díjakat SÓTONYI PÉTER 
elnök úr adta át. 

A Nádaskay-Hägenlocher Díjat CSAPÓ ISTVÁN magánál-
latorvosnak adományozták. A díjat 2000-ben alapították 
NÁDASKAY BÉLA professzor, a Veterinarius alapítója, vala-
mint HORST HÄGENLOCHER professzor, a Der Praktische 
Tierarzt szaklap volt főszerkesztője tiszteletére. A díjat 
azzal a céllal hozták létre, hogy inspirálja az állator-
vosokat a Magyar Állatorvosok Lapjában olyan írások 
megjelentetésére, amelyek a gyakorlatban közvetlenül 
hasznosítható ismereteket nyújtanak. A díjat DR. VISNYEI 
LÁSZLÓ, az elismerést odaítélő kuratórium elnöke adta át.

Ebben az évben először adták át az Állatorvos Nap 
keretén belül az ÁOTK gyakorlati képzés mesteroktató-
ja címet. Ezt az oklevelet azon nem kari alkalmazású 
állatorvos kollégák kaphatják, akik a graduális képzés 
11. gyakorlati félévében 3 éven keresztül megszakítás 
nélkül külső gyakorlatvezetői tevékenységet folytattak. 
Az okleveleket FARKAS RÓBERT professzor oktatási, NÉ-
METH TIBOR professzor klinikai dékánhelyettes és SÓTONYI 

PÉTER dékán adták át az alábbi kollégáknak: ABONYI TA-
MÁS, ANTAL ÁKOS, BACSADI ÁRPÁD, BAKOS PÁL, BÁLINT ÁDÁM, 
BALOGH LAJOS, BÁNFI ANDRÁS, BARTYIK JÁNOS, BENDE BALÁZS, 
BENDZSEL DÁNIEL, BIKFALVI ENDRE, BORSODI KÁROLY, BÖRZSEI 
GÁBOR, CSIVINCSIK ÁGNES, CSOMÓS ESZTER, CSORBA CSABA, 
DÁN ÁDÁM, DANCSHÁZI TIBOR, DÉNES BÉLA, ERDÉLYI KÁROLY, 
FARAGÓ ZSOLT, FAZEKAS BÉLA, FEHÉRVÁRY GYÖRGY, FURÓ TAMÁS, 
GERA JÓZSEF, GONDA GEDEON, GUBIK ZOLTÁN, GYULAY GYULA, 
HEGEDŰS BALÁZS, HERMÁN BEÁTA, HORNYÁK ÁKOS, IHNÁTH ZOL-
TÁN, JÁNOSI SZILÁRD, JÓZSEF KATALIN, KARÁCSONYI OTTÓ, KECS-
KEMÉTI SÁNDOR, KENDIK ZSOLT, KESERŰ PÉTER, KISS MIKLÓS, 
KOCSIS LÁSZLÓ, KORALEVICZ ZSUZSANNA, LAMPERNÉ HORVÁTH 
ÉVA, LEITOLD JÓZSEF, MAGYARI TIBOR, MAJOROS TIBOR, MAKKAI 
ISTVÁN, MÁRTON ALPÁR ISTVÁN, MIHÁLKA SÁNDOR, MOLNÁR 
RITA, MOLNÁR ZSOLT, NAGY ZOLTÁN, NEMES CSABA, ORBÁN 
PÉTER, PELLE GYÖRGY, PESTI JÓZSEF, PÉTER ISTVÁN, POLLÁKNÉ 
FARAGÓ KATALIN, RÓZSA BOTOND, SEBESTYÉN ZSOLT, SEREGI 
ANTAL, SIMOR ZOLTÁN, SIMONNÉ HÓDOSI SZILVIA, SOLTÉSZ AT-
TILA, STRÉTER TAMÁS, SZEIFERT JÓZSEF, SZENTPÉTERY ZSELYKE, 
SZÉPHALMI ÉVA, SZIEBERT GERGELY, TAKÁTS JÁNOS, TIBOLD JÁNOS, 
TISCHLER ISTVÁN, TÓTH SZABOLCS, TÖRÖK JÓZSEF, TÚRI ÁRPÁD, 
VARGA TAMÁS, VASS PÉTER, ZÁNYI ZOLTÁN, ZSOLDOS LÁSZLÓ.

Szintén először az Állatorvos Nap keretén belül került 
átadásra a Magyarország gümőkor-mentességért 2014. díj. 
Magyarország teljesítette a szarvasmarha gümőkórtól 
való mentesség előírt kritériumait, és a 64/432 Európai 
Gazdasági Közösség tanácsi irányelv alapján kértük az 
Európai Bizottságtól státuszunk hivatalos elismerését. 

Az emléktárgyat BOGNÁR LAJOS országos főállatorvos 
és ORAVECZ MÁRTON elnök adta át a díjazottaknak: PALLER 
JUDIT, BÁLINT TIBOR, BEREI ATTILA, CSIVINCSIK ÁGNES, DOBÓ-KISS 
ORSOLYA, FODOR LÁSZLÓ, FODOR LÁSZLÓ (Csongrád), FÖLDI 
ZSOLT, HAJTÓS ISTVÁN, IGRICZI LAJOS, JÁNOSI SZILÁRD, JOÓ JENŐ, 
KAKAS IRÉN, KARDEVÁN ENDRE, KATÓ ZSOLT, KAUFMANN GÁBOR, 
KOVÁCS GÁBOR, KUCSERA LÁSZLÓ, LUKÁCS LÁSZLÓ, MIHÁLKA 
SÁNDOR, NAGY GYÖRGY, ÓCSAI LAJOS, PÁLFALVI ALADÁR, SÜVEGES 
TIBOR, SZALÓ MÁRTA, SZIGETI SÁNDOR, SZÖGYÉNYI ZSUZSANNA, 
TEKES LAJOS, TUBOLY SÁNDOR, VETÉSI FERENC.

A délelőtti programrész zárásaként SÓTONYI PÉTER elnök 
úr megköszönte a részvételt, még egyszer gratulált a ki-
tüntetetteknek. és bezárta a Magyar Országos Állatorvos 
Egyesület ünnepi konferenciáját, a 2014. évi Országos 
Állatorvos Napot. Dékán úr arra kért mindenkit, hogy 
maradjanak a nap további részében is a konferencián, 
és felkérte MÓRÉ ATTILA elnök urat, az Alpha Befektetési 
Holding Zrt. elnökét, hogy nyissa meg a Praxismenedzs-
ment Konferenciát. 

DR. MÓRÉ ATTILA a beszédében kiemelte, hogy az alma 
maternek köszönhet mindent. Kötelességének tekinti, 
hogy amíg él, segítse a szakmát. Az innováció és a 
fejlesztés az, ami hosszú távon eredményt hoz. Az Al-
pha-Vet Kft. 3 milliárd forintos beruházása a példa arra, 
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hogy a hazai állatgyógyszer-gyártás nagy jövő előtt áll. Az 
Alpha-Vet Kft. high-tech bábolnai állatgyógyszer-gyártó 
üzemében kiváló minőségű, a multinacionális gyártóké-
nál olcsóbb termékek készülnek. Az Alpha-Vet így tudja 
segíteni a magyar állatorvosokat, a magyar mezőgazda-
ságot. Az EU helyes gyógyszergyártási gyakorlata (GMP 
– Good Manufacturing Practice) lehetővé teszi, hogy 
világpiacon is versenyképes termékeket forgalmazzon a 
vállalat, ezzel hozzájárulva a magyar export növeléséhez 
és az import csökkentéséhez. MÓRÉ DR. egyetértve a 
dékáni akarattal, támogatja az egyesület nemes cél-
jait, és a jövőben is próbálja a jót a jobbal összehozva 
még magasabb szintre emelni a MOÁE rendezvényének 
színvonalát. Szándéka, hogy jövőben is támogatja az 
egyesületi munkát. „Ha ebben kicsiny részünk lehetett, 
akkor azt szerényen örömmel veszem, és felajánlom, hogy 
amennyiben szükség van rá, a jövőben is ugyanígy fogjuk 
támogatni az egyesületet.” 

A Praxismenedzsment Konferencia résztvevői között 
végzett kutatásból egyértelműen kiderül, hogy a gya-
korlatias szemlélet, az aktualitás és az eredményes 
működés alapjául szolgáló menedzsmenttémák azok, 
amelyek révén a rendezvényen átlagosan 500-nál is több 
állatorvos vesz részt. Az új állatgyógyászati készítmények 
bemutatása, az új eljárások, a gazdasági és marketing-
menedzsment alapismeretek bővítését támogató elő-
adások mellett mindig kiemelt téma a praxisok helyzete, 
az állatok jólléte és a társállatos praxisok forgalmának 
növelése. Idén 8 szekcióval, több mint 500 állatorvos 

előtt nyitotta meg kapuit az ország legnagyobb állator-
vosi kongresszusa. A Praxismenedzsment Konferencia 
állandó társszervezője a Szent István Egyetem Állator-
vos-tudományi Kara és a Magyar Állatorvosi Kamara. 

DR. VÉGH ÁKOS állategészségügyi szakmai marketingi-
gazgató előadásában kifejtette, hogy a gyógyszeripar a 
világon az egyik leginnovatívabb iparágnak számít. Az 
Alpha Holding büszke arra, hogy 400 fő dolgozója közül 
30%, azaz 120 fő diplomás, közöttük 22 fő állatorvos, 15 
fő agármérnök, 5 fő vegyészmérnök és 3 fő tudományos 
minősítéssel is rendelkezik. A vállalat új high-tech EU 
GMP gyógyszergyára 2 hónap alatt képes legyártani Ma-
gyarország teljes gyógypremix-szükségletét. Az Al pha-
Vet itthon gyártott jó árú, kiváló minőségű készítmé-
nyeivel támogatja a magyar mezőgazdaságot, a magyar 
állattenyésztést és segíti a magyar export növelését.

Ezt követően FEHÉR DEZSŐ professzor „A Legendás Kin-
csem” c. könyvét mutatta be, amelyet az Alpha-Holding 
Befektetési Holding Zrt. adott ki. 

A továbbiakban az Alpha-Vet által alapított díjak átadá-
sára került sor. A Pályakezdő Állatorvos díjban DR. VARGA 
TAMÁS, az Év Állatorvosa 2014 díjban DR. BUCSY LÁSZLÓ, az 
Életműdíjban DR. MOLNÁR REZSŐ részesült.

Dr. Búza László, Mozsár Andor
(Fotók: Perényi János)
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